



Für Deutschen Text siehe unten – German text see below.

Cyberdise Launches Freemium Edition at it-sa Expo & Congress 2024

- ❑ The Freemium Edition is a fully functional, free version of Cyberdise’s cybersecurity awareness platform with a limit of 600 messages.
- ❑ Attendees at it-sa 2024 can participate in live demonstrations and hands-on sessions at Booth 6-246 in Hall 6.

Zug (Switzerland), October 15, 2024 – Cyberdise, a Swiss provider of AI-powered cybersecurity awareness solutions, announces the release of its Freemium Edition at it-sa Expo & Congress 2024, one of Europe’s premier IT security events. The Freemium Edition, launched to commemorate Cybersecurity Awareness Month, is a fully functional, no-cost version of Cyberdise’s platform designed for smaller organizations, cybersecurity professionals, and individuals. The platform provides users with the tools to implement phishing simulations, conduct awareness training, and manage their own cybersecurity campaigns.

The it-sa Expo & Congress will take place in Nuremberg, Germany, where Cyberdise will host live demonstrations at Hall 6, Booth 6-246. Attendees will have a chance to witness how the Cyberdise simplifies phishing simulation and awareness management through pre-configured templates, customizable training modules, and detailed reporting features.

“The theme of this year’s Cybersecurity Awareness Month, ‘Cybersecurity is everyone’s business,’ resonates with our mission at Cyberdise, which is why we are launching the Freemium Edition to make cybersecurity awareness tools available to everyone,” said Palo Stacho, Managing Director of Cyberdise AG.

Key Features of the Cyberdise Freemium Edition:

- ❑ **Phishing Simulations:** Conduct up to 600 phishing simulations using customizable templates.
- ❑ **Training & Awareness Modules:** Access 15 phishing email simulation templates and 4 pre-configured training courses to enhance organizational security awareness.
- ❑ **Scalable Technology:** Built using PHP, TypeScript, PostgreSQL, and Docker for high performance, scalability, and security.
- ❑ **Multilingual Support:** Available in up to 12 languages.
- ❑ **Future Features:** Advanced AI-based email generation, and additional security features will be available in future updates.



CYBERDISE

About Cyberdise

Cyberdise was created in 2023 by a group of experienced founders from the cybersecurity awareness industry to bring to market better solutions in the field of cybersecurity awareness training and testing (SAT). Cyberdise is a complete AI-enabled platform and software package for training and testing company employees against cyber risks. The company's in Zug, Switzerland.

For further information, visit www.cyberdise-awareness.com

Contact

Palo Stacho

Cyberdise AG

Poststrasse 26, 6300 Zug, Switzerland

+41 41 5117810

palo.stacho@cyberdise.io

Cyberdise bringt Freemium-Edition auf der it-sa Expo & Congress 2024 heraus

- Die Freemium-Edition ist eine voll funktionsfähige, kostenlose Version der Cyberdise-Plattform für Cybersecurity Awareness mit einem Limit von 600 Messages.
- Besucher der it-sa 2024 können an Live-Demonstrationen und interaktiven Sessions am Stand 6-246 in Halle 6 teilnehmen.

Zug (Schweiz), 15. Oktober 2024 – Cyberdise, ein Schweizer Anbieter von KI-gesteuerten Lösungen für Cybersecurity Awareness, kündigt die Veröffentlichung seiner Freemium-Edition auf der it-sa Expo & Congress 2024 an, einem der führenden IT-Sicherheitsveranstaltungen Europas. Die Freemium-Edition, die zur Feier des Cybersecurity Awareness Month eingeführt wurde, ist eine voll funktionsfähige, kostenlose Version der Cyberdise-Plattform, die speziell für kleinere Organisationen, Cybersecurity-Experten und Einzelpersonen entwickelt wurde. Die Plattform bietet den Nutzern die Werkzeuge, um Phishing-Simulationen durchzuführen, Schulungen zur Sensibilisierung zu implementieren und ihre eigenen Cybersecurity-Kampagnen zu verwalten.

Die it-sa Expo & Congress findet in Nürnberg, Deutschland, statt, wo Cyberdise Live-Demonstrationen in Halle 6, Stand 6-246 anbieten wird. Besucher haben die Möglichkeit, live zu erleben, wie Cyberdise die Durchführung von Phishing-Simulationen und das Management von Cybersecurity Awareness mit vorkonfigurierten Vorlagen, anpassbaren Schulungsmodulen und detaillierten Berichtsfunktionen vereinfacht.

„Das Thema des diesjährigen Cybersecurity Awareness Month, ‚Cybersecurity ist jedermanns Sache‘, stimmt mit unserer Mission bei Cyberdise überein, weshalb wir die Freemium-Edition einführen, um Cybersecurity Awareness-Tools für alle zugänglich zu machen“, sagte Palo Stacho, Geschäftsführer von Cyberdise AG.

Hauptmerkmale der Cyberdise Freemium-Edition:

- Phishing-Simulationen: Führen Sie bis zu 600 Phishing-Simulationen mit anpassbaren Vorlagen durch.
- Schulungs- & Sensibilisierungsmodule: Greifen Sie auf 15 Phishing-E-Mail-Simulationsvorlagen und 4 vorgefertigte Schulungskurse zu, um das Sicherheitsbewusstsein in Ihrer Organisation zu stärken.
- Skalierbare Technologie: Entwickelt mit PHP, TypeScript, PostgreSQL und Docker für hohe Leistung, Skalierbarkeit und Sicherheit.
- Mehrsprachige Unterstützung: Die Plattform ist in bis zu 12 Sprachen verfügbar.
- Zukünftige Funktionen: Erweiterte KI-gestützte E-Mail-Generierung, und zusätzliche Sicherheitsfunktionen werden in zukünftigen Updates verfügbar sein.



CYBERDISE

Über Cyberdise

Cyberdise wurde 2023 von einer Gruppe erfahrener Gründer aus der Cybersecurity Awareness-Branche gegründet, um bessere Lösungen im Bereich des Trainings und Testens von Cybersecurity Awareness (SAT) auf den Markt zu bringen. Cyberdise ist eine vollständige, KI-gestützte Plattform und Softwarelösung für das Training und Testen von Unternehmensmitarbeitern im Umgang mit Cyberrisiken. Das Unternehmen hat seinen Sitz in Zug, Schweiz.

Für weitere Informationen besuchen Sie bitte: www.cyberdise-awareness.com

Kontakt

Palo Stacho

Cyberdise AG

Poststrasse 26, 6300 Zug, Schweiz

+41 41 5117810

palo.stacho@cyberdise.io